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ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 23. svibnja 2023. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Aleksandra Lovrić, predsjednica VMO  
- Stjepan Keleković, zamjenik predsjednice VMO 
- Vedran Brozović, član VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Đulijana Desanti, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, članica VMO   
 
Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Podmurvice održane 12. travnja 2023. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Aleksandra Lovrić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rebalans Financijskog plana Vijeća MO Podmurvice za 2023. godinu 
2. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2024. godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 
AD – 1  
Predsjednica VMO Aleksandra Lovrić je upoznala vijećnike s rebalansom Financijskog plana za 
2023. godinu. Ovim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim 
izvršenjem, odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci 2023. godine po 
novom ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatio Rebalans Financijskog plana za 2023. godinu Vijeća 
Mjesnog odbora Podmurvice. 
 

AD – 2  
Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata i 
udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2024. godinu Vijeću MO 



Podmurvice pristigli su zahtjevi i prijedlozi. Temeljem pristiglih prijedloga građana i prijedloga 
vijećnika MO Podmurvice sastavljena je lista Prijedloga prioriteta za 2024. godinu koja se predaje 
nadležnom Komunalnom sustavu na daljnju obradu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Na temelju prijedloga izradit će se program i 
utvrditi prioritete za 2024. godinu koji će po njihovom usvajanju na Gradskom vijeću 
činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture.  

 
AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1  
U Ulici Emilija Randića na parkiralištu između kućnih brojeva 12 i 20 još uvijek nisu uklonjena 
neregistrirana vozila. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati požurnicu komunalnom redarstvu.  
 
AD – 3 – 2  
U Ulici Emilija Randića na parkiralištu između kućnih brojeva 12 i 20 nalazi se velika udarna rupa 
koju treba sanirati. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Rijeka plus. 
 

AD – 3 – 3  
Na raskršću ulica Emilija Randića i Andree Benussi potrebna je bolja horizontalna signalizacija radi 
sigurnosti svih sudionika u prometu. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Rijeka plus. 
 

AD – 3 – 4   
U Karlovačkoj i Bakarskoj ulici potreba je za boljim čišćenjem čistilicom, jer prolazi vrlo rijetko, a 
bura nanese komunalni otpad. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom sustavu. 
 
AD – 3 – 5   
Na cijelom području Podmurvice nepoželjna vegetacija ometa prolaz pješacima po nogostupima te 
vozilima uz kolnik, osobito na lokacijama gdje su ulice uske. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputiti zahtjev Rijeka plus. 
 
AD – 3 – 6  
U Fitness parku u Bribirskoj ulici sprave su oštećene i potrebno je dijelove zamijeniti. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputiti zahtjev Komunalnom sustavu. 
 
AD – 4 – RAZNO 
AD – 4 – 1  
Tajnica mjesnog odbora obavijestila je prisutne da je Gradonačelnik uputio Poziv na prezentaciju 
rada mjesne samouprave koje će se održati u četvrtak, 01. lipnja o.g. s početkom u 17 sati u 
Gradskoj vijećnici. Prezentaciji će prisustvovati predsjednica Vijeća MO Aleksandra Lovrić. 

 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 4 – 2  
Programskom aktivnošću iz kulture planirana je nova edukativna šetnja Trsatom u srijedu, 14. lipnja u 
18 sati, a okupljanje je ispred Dvorane Mladosti. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 19 sati 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                               Predsjednica Vijeća MO:    

                                 
                                                     
                           Đulijana Desanti                                                                   Aleksandra Lovrić 


